
Fjordbakkeskolens Skolebestyrelse                     

 

Fælles bestyrelsesmødet den 29/8 2022 kl. 19.00-21.00: møde  
Taulov – personalerum – indgang hovedindgang 

Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: endnu ikke valgt  
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Lise Jensen, Peter Bay Rasmussen, Karin Jeppesen, Casper 
Vig Frederiksen, Anja Schrøder Trelle 
Personale: Carsten Bonde, Brian Alsløw 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jacobsen – Mette Kruse v. punkt 2 

Fraværende: Elever er endnu ikke valgt 

0. Godkendelse af referat og dagsorden. Godkendt 
Inden konstitueringen  indleder Jens Baj mødet og præciserer at mødet starter kl. 19.00 og 
slutter kl. 21.00.  

 

1.       Efterretningspunkt (efterretninger med mulighed for uddybende spørgsmål og få 
kommentarer). 
          Nyt fra eleverne: bortfalder – eleverne vælges til næste møde. Bemærkning om at huske at 
tænke Skærbæks elever ind i punkterne. 
           Nyt fra medarbejderne:  Arla-maskinen ønskes i gang igen og betalingen vil fremover 
                                                        ske gennem et skolekort, som betyder at betalingen sker ved at  
                                                        forældrene indbetaler et beløb på et kort, som kun kan benyttes på  
                                                        skolen til betaling af produkter fra maskinen. SB godkender en  
                                                        afprøvning.  Den hidtidige Mobilpay-ordningen blev misbrugt af  
                                                        eleverne og er derfor ikke aktuel. 
          (Nyt fra formanden): ikke aktuelt denne gang. 
           Nyt fra ledelsen: 
- Personalenyt – De nye lærere er kommet godt i gang – tyder godt. 
- Skoleårets opstart – herunder Vingsted – alle medarbejdere deltog – enkelte forældre har 

udtrykt  spørgsmål vedr. bemandingen de to dage, men alt gik fint. 
- Budget og økonomi – Kommunes anlæg- og driftsudgifter har ramt loftet, hvilket betyder at 

nogle penge holdes tilbage og skolen forventer underskud af samme størrelse – 700000 kr. 
Kommende besparelser på næste års budget kommer i høring i september. SB har indflydelse 
på prioriteringen af skolens driftsbudget. 

- Fællesrådsmøder 2022 – er udsendt med kalenderinvitation. 
- Skolemad – ny udmelding fra udbyder. Punkt til næste møde – nuværende ordning stopper 

den 31/12 p.g.a. bl.a. daginstitutionernes økonomi. 
- Politikerbesøg – Palle Dahl – september møde. Palle har selv bedt om at komme med til et 

møde.  
- Høring kommunale budgetter – TEAMS-møde/ekstra møde september. 6.-19. sept sendes 

budgettet i høring. 
 

2.  Punkt med ekstra deltagelse – Principper for meddelelsesbogen – og elevernes indblik/indsigt 
Mette Kruse, afdelingsleder i udskolingen og repræsentant i kommunalt udvalg, præsenterer 
meddelelsesbogen og lægger op til bestyrelsens principvalg omkring elevernes indblik i egen 
meddelelsesbog. 
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Skolebestyrelsen skal senere udarbejde principper for meddelelsesbogen. 
Alle elever fra 0.-9. årgang skal have en meddelelsesbog, som udarbejdes i Meebook 
Få væsentlige punkter som forholder sig til elevens faglige og alsidige udvikling. Dansk, matematik 
og trivsel skal indgå. Andre fagområder kan indgå. Punkterne skal være ressourceorienterende og 
fremadskuende. 
Særligt skal der være handleplaner for elever med særlige udfordringer. 
For de ældste elever også overvejelser om uddannelse. 
Kommentarspor til opfølgning på aftaler ved skole-hjemsamtaler. 
I maj 2023 samles alle erfaringer i følgegruppen og den endelige løsning laves. 
Meddelelsesbogen skal kunne læses af eleven selv.  
 
I lærernes ugeplan skal lærerne gøre forældrene opmærksomme på, når der laves opdateringer i 
meddelelsesbogen, idet ”få” forældre følger med i Meebook på daglig basis. 
Kan der lægges en widget ind i Aula, så forældre får en notifikation – evt. lave en intro-video til 
forældre, så flere bruger Meebook.  
 

3. Konstituering (afgørelser) 
Der skal foretages følgende valg: 
Obligatorisk: Valg af formand –  valgt Karina Bukh 
Bestyrelsens afgørelse: Valg af næstformand – valgt Lise Jensen 
Ordstyrerfunktion – fast eller skiftende – hos formand eller anden – valgt Casper Vig Frederiksen 
(første halve år). 
Ansættelsesudvalg – bruttotrup – Alle medlemmer kan deltage - Karin dog efter kl. 17.00. 

Medlemmerne af skolebestyrelsen  vil derfor ske  i forhold til den tilknytning vedkommende har til 
ansættelsen. 
 

3. Vision/missionsrunden 
Hvert medlem af den nye skolebestyrelse har mulighed for at præsentere sine mærkesager og 
gode idéer. 
 

 Skolen skal også være et sted for forældrene, som har valgt arbejder meget – så enkelt 
kommunikation f.eks. gennem Aula og Meebook ønskes. 

 Deltage i skolens arbejde på godt og ondt – god skole for alle også for forældre. 

 Havde mod på at ændre sukkerpolitikken – Kommunikationen i Aula skal gøres bedre. 
Mistrivsel blandt ens børn – samarbejde skal glide bedst muligt. Høre om ting på skolen – 
f.eks. madordning. 

 Synes at der skal være repræsentanter fra begge afdelinger – ordblinde indsats kan den 
gøres bedre? – tandpleje-erfaring og at børnene har det godt. 

 Man kan ikke brokke sig, hvis man ikke deltager i forbedringerne. Se ind i trivslen i alle 
klasser. 

 Lidt af det hele – værdier – pædagogisk tilgang til alle børn. Ser systemet indefra igennem 
ansættelse på anden skole, så vil gerne se på topstyring. Inklusions-spørgsmålet bør drøftes. 

 Fokus på de dygtige elever også de får et godt tilbud. (F.eks. som x-pressen). 
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4. Kommunal høring – Ferieplan 2023/2024 – se bilag 
En af skolebestyrelsens kommunale opgaver er at forholde sig til kommunens ferieplaner. Vi 
drøfter vedhæftede udkast for 2023-2024 – og sender efterfølgende et høringssvar. 
Skolebestyrelsen har ingen ændringsforslag til den kommunale udgave af ferieplanen for 
2023/2024. 
Den ekstra uge, som skal afholdes hvert 7. år bør koordineres med omkringliggende kommuner. 
 

5. Forældremøder – de første erfaringer (videndeling – erfaringsudveksling) 
a) Forældremøderne generelt 
b) Forældrenes punkt 
c) Jeres rolle som skolebestyrelsesmedlemmer 
d) Kontaktforældreråd – og jeres og medarbejderes rolle – refleksioner 
 
Udsat til næste møde. 
 

6. Politikerbesøg ordinært møde september – hvad vil vi drøfte? 
    Palle Dahl besøger os på næste møde. 
   Jens laver indflyvning om skolen og vores arbejde med at gøre en god skole bedre. 
    Forslag til temaer: 
     
    Hvad er Palles vision for arbejdet i Kommunalbestyrelsen? 
    Hvad er der opmærksom på – anlæg eller drift – hvad optager politikerne mest? 
    Hvad har udvalget i deres pipeline? 
    Bredt perspektiv på samarbejdet f.eks. med PPR, andre forvaltninger (Lang ventetid). 
    Hvordan ser det ud med at afsætte midler til f.eks. den attraktive udskoling og en overvældende   
succes med klub-tilbud , hvor der er for mange børn til lokaliteterne. 
     
 

7. Skoleårets fokusområder (oplæg og drøftelse) – kan evt. udskydes til næste møde 
 
Jens Bay præsenterer Fjordbakkeskolens fokusområder, indsatser og pejlinger for skoleåret 2022-
2023 – med mulighed for drøftelse og input 
 
Næste møde. 
 
 

9. Evt. 
 
Sundhedspolitik – hvordan går det med at overholde ”indkøbs-forbuddet” (f.eks. efter idræt) og 
indkøb af ikke så sunde madvarer til skolen? Brian kontakter Mette. 
Mobil-politikken (prøve i udskolingen) er en succes. 
Ungeprofil-undersøgelsen er gennemgået tidligere. Fokus på området fremover. 
 

 

Punkter til næste møde den tirsdag den 27/9 kl. 19-21 i Skærbæk. 
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Skolemad – kan der etableres en ny ordning? 

Skal sundhedspolitikken op til drøftelse? 

 


